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lnterpelacia miedzvsesvina

Mieszka6cy budynkdw wielorodzinnych znajdujqcych siq przy ul. Lqgskiej zwracajq uwagq
na haias, kt6ry powstaje w wyniku nadmiernej predkoici z jakq poruszaiq siq auta po tej ulicy.
Nawierzchnia ulicy zosta+a w ostatnim czasie uiozona na nowo, iednak jej rodzaj powoduje, ie halas
wydobywajacy siq podczas przejazdu pojazd6w jest wiqkszy nii w przypadku nawierzchni
bitumicznej.

W zwiqzku z powyzszym zwracam siq z projbq o przeanalizowanie mo2liwo6ci zamontowanra
na ul' Lqgskiej urzqdzeri spowalniaiqcych ruch, kt6re przyczynia sie do poprawy jakosci iycia os6b
zamieszkujacych budynki znajduj4ce siq przy tej ulicy.


